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101/18: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 
 

22.11.2018 Formannskapet 
Sak 108/18 vert handsama etter sak 112/18. Ellers ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 101/18  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

102/18: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 

   

22.11.2018 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 102/18  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

103/18: 2.tertialrapport 2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 

1. Kommunestyret tek økonomirapport pr. 2. kvartal 2018 til orientering.  
 

2. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2018 slik det går fram av tabell 1 (sentrale 
postar). 



 

3. Næringsfondet vert auka med ………. kr i 2018. Midlane vert henta frå generelt 
disposisjonsfond. 

 
4. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2018 slik det går fram av tabell 2 

(tenesteområda) 
 

5. Rådmannen får fullmakt til å budsjettjustere avsetnad for pensjonsutgifter frå 
tenesteomdråde 2 til øvrige tenesteområde.  

 

6. Det vert føreteke budsjettjusteringar på investeringsprosjekta for 2018 slik det går fram 
av investeringsoversikt som synar mindre/ meirforbruk, jmf. punkt 6.1. 

 

7. Det vert gjennomført låneopptak i samsvar med punkt 6.1. Låna skal ha 30 års 
nedbetalingstid og flytande pt. rente. 

 

8. Finansrapport, kapittel 8 vert tatt til orientering. 
………………………… 

   

  22.11.2018 FORMANNSKAPET 

Økonomisjef Janne Sund orienterte. 
Tilleggsframlegg frå Krf/Ap/Sp/V ved L.H.Sleire-Krf: 
1. Det blir avsatt 2 MNOK til Næringsfondet 
2. Det blir satt av 5 MNOK til infrastrukturfondet. 
 
Avsetningane fører til tilsvarende mindre avsetning til disposisjonsfondet 
 
Rådmannen sitt framlegg med tillegg frå Krf/Ap/Sp/V vart samrøystes vedeke. 
 

FO - 103/18  INNSTILLING: 
 

1. Kommunestyret tek økonomirapport pr. 2. kvartal 2018 til orientering.  
 

2. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2018 slik det går fram av tabell 1 (sentrale postar). 
 

3. Næringsfondet vert auka med 2mnok kr i 2018. Midlane vert henta frå generelt 
disposisjonsfond. 

 
4. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2018 slik det går fram av tabell 2 (tenesteområda) 

 
5. Rådmannen får fullmakt til å budsjettjustere avsetnad for pensjonsutgifter frå 

tenesteomdråde 2 til øvrige tenesteområde.  
 

6. Det vert føreteke budsjettjusteringar på investeringsprosjekta for 2018 slik det går fram av 



investeringsoversikt som synar mindre/ meirforbruk, jmf. punkt 6.1. 
 

7. Det vert gjennomført låneopptak i samsvar med punkt 6.1. Låna skal ha 30 års 
nedbetalingstid og flytande pt. rente. 

 
8. Finansrapport, kapittel 8 vert tatt til orientering. 

 
9. Det blir satt av 5 MNOK til infrastrukturfondet. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

104/18: Gebyr- og betalingssatsar for 2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Kommunestyret vedtar gebyr- og betalingssatsar for 2019 slik det ligg føre i saka. 
· Endringane gjeld frå 01.01.2019 
· For pleie og omsorg gjeld satsane frå 01.02.2019 

22.11.2018 Formannskapet 
Ass.rådmann Hogne Haugsdal orienterte. 
Tilleggsframlegg frå Krf/Ap/Sp/V ved L.H.Sleire-Krf: 

1. Gratis leige av rom i skulebygg til lag og organisasjonar. (gjeld ikkje fleirbrukshallar). Born og 
unge skal prioriterast ved tildeling av faste tider. 

2. Fritak for foreldrebetaling for SFO 5.-7. klasse for born med omfattande tilsynsbehov. 
 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegg frå Krf/Ap/Sp/V vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 104/18  INNSTILLING: 
· Kommunestyret vedtar gebyr- og betalingssatsar for 2019 slik det ligg føre i saka. 
· Endringane gjeld frå 01.01.2019 
· For pleie og omsorg gjeld satsane frå 01.02.2019 
· Gratis leige av rom i skulebygg til lag og organisasjonar. (gjeld ikkje fleirbrukshallar). Born og 

unge skal prioriterast ved tildeling av faste tider. 
· Fritak for foreldrebetaling for SFO 5.-7. klasse for born med omfattande tilsynsbehov. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

105/18: Økonomiplan 2019 - 2022 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 

1. Investeringsbudsjettet for 2019 er basert på forventa framdrift på tidlegare vedtekne  prosjekt 
i tillegg til nokre nye prosjekt og rammer. Ut frå framdriftsplanen tar Lindås kommune opp 
282 320 000 kr i lån på generelle investeringar i 2019 og 71 500 000 kr i lån på 
sjølvkostområdet (vann og avløp). Låna har flytande rente og 30 års nedbetalingstid. 

2. Økonomiplan for 2019-2022 og årsbudsjett for 2019 blir vedteke. Årsbudsjettet for 2019 blir 
vedteke på sum netto driftsrammer for dei seks tenesteområda, jf. eigen tabell. 

3. Rådmannen får fullmakt til å fordele sentralt avsett lønsauke og sentralt budsjettert 
innsparing til tenesteområda.  

4. For 2019 nyttar Lindås kommune utskrivningsalternativ i eigedomsskattelova § 3 første ledd 



bokstav c, «berre på kraftverk, vindkraftverk, kraftnettet og anlegg omfatta av 
særskattereglane for petroleum», slik bestemmelsen lyder fra 1. januar 2019. 

Lindås kommune vil i 2019 skrive ut eigedomsskatt på «et særskilt fastsett grunnlag» i 
henhold til overgangsregelen til eigedomsskattelova §§ 3 og 4, første ledd, slik at verdien av 
produksjonsutstyr og -installasjoner fases ut med 1/7 for verk og bruk som fra og med 2019 
blir ansett som næringseiendom. Det særskilte grunnlaget skal i 2019 være lik 6/7 av 
differansen mellom eiendomsskattegrunnlaget i 2018 og 2019 som er forårsaket av at 
produksjonsutstyr- og installasjoner ikke skal regnes med i grunnlaget. 

Lindås kommune vil i 2019 skrive ut eiendomsskatt på bygninger og grunnareal for anlegg 
nevnt i punktet over i henhold til overgangsregelen til eigedomsskattelova §§ 3 og 4, andre 
ledd. 

5. Formannskapet får fullmakt til å avgjera einskildsaker om skattefritak og nedsetting-
/ettergjeving. 

6. Det vert gjeve ei ramme på 950 000 kr til kontrollutvalet. 

7. Det vert gjeve eit driftstilskot til Lindås kyrkjelege fellesråd på 11 600 000 kr og 2 685 000 kr 
for å dekkje renter og avdrag på lånet for Kyrkja i Knarvik. 

8. Skatteøre vert sett lik maksimal sats i samsvar med Stortinget sitt vedtak om kommunalt 
skatteøre. 

9. Godtgjersle til ordførar blir sett til 1 157 320 kr og til varaordførar 462 930 kr for 2019. Løna 
regulerast per mai 2019 i samsvar med endringar i løn til stortingsrepresentantar. 

………………………… 

19.11.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Janne Sund-økonomisjef, økonomi og innkjøp 
Merknad: Rådet ønsker tilbakemelding på brev datert 01.11.2018 frå Lindås og Masfjorden lokallag 
av NFU v/Jan Arild Lindaas.  Her ber dei om at foreldrebetaling for SFO 5.-7. klasse for barn med 
spesielle behov fjernes med virkning fra 1. januar 2019.   
Ellers ingen merknader. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Råd for menneske med nedsatt funksjonsevne; 
Gruppeledere politiske part 
Kommunestyret 
 
Lindås og Masfjorden lokallag av NFU ber om at foreldrebetaling for SFO 5.-7. klasse fjernes med 
virkning fra 1. januar 2019 
Stortinget om SFO 
Stortingsflertallet har nå i juni 2018 tydelig erkjent urimeligheten i å kreve egenbetaling for SFO 
tilbud til barn med særskilte behov i skolen. 
I forbindelse med behandlingen om ny stortingsmelding om vilkårene for utviklingshemmede, ble 
denne saken fremmet fra Arbeiderpartiet ved Lise Christoffersen. Hun fremmet følgende forslag som 
fikk flertall: 
Stortinget ber regjeringen legge fram en stortingsmelding om sikring av utviklingshemmedes 
menneskerettigheter, der det foretas en kartlegging av om det er store forskjeller i praksis mellom 

https://www.stortinget.no/no/Saker-og-publikasjoner/Saker/Lose-forslag/?p=71682


kommuner og fylkeskommuner, når det gjelder skolefritidsordning/tilbud etter skoletid fra 4. årstrinn 
til og med videregående skole, herunder innhold i tjenestene og egenbetaling fra foreldrene, og gi en 
vurdering av i hvilken grad det er opplæringsloven eller lov om helse- og omsorgstjenester, som skal 
dekke slike tjenester, sett i lys av FN-konvensjonen om funksjonshemmedes rettigheter. 
 
Normdannede 
Stortingets flertallsvedtak i saken er en tydelig rettesnor for kommuner rundt om i landet. Mange 
kommuner har innført og viderefører særavgiften for barn også høsten 2018. Selv om kommunene 
har stor selvråderett, er vedtaket på Stortinget en klar rettesnor om hva den lovgivende forsamling 
tenker om saken. Urimelig egenbetaling bør avskaffes, så snart som mulig. 
De største kommunene i landet har allerede endret praksis: Oslo, Bergen, Trondheim, Asker og 
Bærum og tatt bort denne særavgiften. 
 
Lindås kommune 
 

I følge kommunalsjef for oppvekst, Kristin Moe, i Lindås kommune er det i underkant av 10 barn som 
hvert år benytter denne ordningen, noen år er det sågar i underkant av 5 barn som benytter 
ordningen. 
Foreldrebetaling for full plass i SFO er satt til ca. kr. 3 000 pr. mnd. i Lindås kommune. 

Foreldre som har barn med spesielle behov som har behov for SFO-plass får en ekstra utgift 
som andre foreldre slipper i størrelsesorden kr 3 000*11mnd= 33 000 pr år, noe som i løpet 
av 3 år utgjør en særskatt i størrelsesorden kr 100 000 ekstra for familier som allerede har 
store nok utfordringer i hverdagen. 

Ved å ta bort foreldrebetaling vil det for Lindås kommune bli en økt kostnad på kr 160 000 – 330 000 
pr år.   
Lindås og Masfjorden lokallag av NFU vil derfor be om at denne særskatten blir tatt bort under 
behandling av budsjettet for 2019, i tråd med Stortingets vedtak. 
 

Hilsen 
Lindås og Masfjorden lokallag av NFU 
v/ Jan Arild Lindaas 
 
 

RMNF - 041/18  UTTALE: 
Merknad: Rådet ønsker tilbakemelding på brev datert 01.11.2018 frå Lindås og Masfjorden lokallag 

av NFU v/Jan Arild Lindaas.  Her ber dei om at foreldrebetaling for SFO 5.-7. klasse for barn med 

spesielle behov fjernes med virkning fra 1. januar 2019 

 

20.11.2018 ELDRERÅDET 
Økonomisjef Janne Sund orienterte. 
Eldrerådet er positiv til dei 5 strategiske satsingsområda frå helse og omsorgsplanen er innarbeidd i 
økonomiplanen. Eldrerådet etterlyser helsesøster tilbod for eldre. 
Ellers ingen merknader, samrøystes. 
 

ER - 030/18  UTTALE: 
Eldrerådet er positiv til dei 5 strategiske satsingsområda frå helse og omsorgsplanen er innarbeidd i 

økonomiplanen. Eldrerådet etterlyser helsesøster tilbod for eldre. 

 

20.11.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Janne Sund-økonomisjef 
 



Framlegg frå A. Hetlebakke-Krf: 
Levekårsutvalet tek økonomiplanen til orientering.  Ein vil koma attende til eventuelle endringar i 
samband med handsaminga i Formannskapet og Kommunestyret. Levekårsutvalet bed om at ein set 
fokus på følgjande punkt i den vidare handsaminga: 

1. Nedtrekk i tildelinga til helsestasjon 
2. Mdlar til trafikksikringsarbeid 
3. Gratis SFO frå 5.klasse for elevar med spesielle behov.  

 

Det vart røysta over framlegget punkt for punkt: 
 

Levekårsutvalet tek økonomiplanen til orientering.  Ein vil koma attende til eventuelle endringar i 
samband med handsaminga i Formannskapet og Kommunestyret. Levekårsutvalet bed om at ein set 
fokus på følgjande punkt i den vidare handsaminga: 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

Punkt 1. Nedtrekk i tildelinga til helsestasjon 
Framlegget vart vedteke med 7 røyster, mot 1 røyst (Ø.Moldeklev-Frp) 
 

Punkt 2. Mdlar til trafikksikringsarbeid 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

Punkt 3. Gratis SFO frå 5.klasse for elevar med spesielle behov.  
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 

 

 

LE - 055/18  UTTALE: 
     Levekårsutvalet tek økonomiplanen til orientering.  Ein vil koma attende til eventuelle endringar i 

samband med handsaminga i Formannskapet og Kommunestyret. Levekårsutvalet bed om at ein set 

fokus på følgjande punkt i den vidare handsaminga: 

1. Nedtrekk i tildelinga til helsestasjon 

2. Mdlar til trafikksikringsarbeid 

3. Gratis SFO frå 5.klasse for elevar med spesielle behov.  

 

21.11.2018 Administrasjonsutvalet 
Rådmann Ørjan Raknes Forthun orienterte. 
Meldinga vert teke til orientering, samrøystes. 
 

ADM - 007/18  UTTALE: 
Økonomiplanen 2019-2022 er teke til orientering. 

 

22.11.2018 Formannskapet 
Framlegg frå K.Vågstøl-H: 
Økonomiplan 2019 -2022 vert vedteke i samsvar med framlegg til vedtak frå Rådmannen med 
følgjande endringar: 
 

Endringer på drift: 
Uspesifisert innsparing økes med kr.3 mill. fra 2019 og ytterligere kr 3 mill. fra 2020. 
 
Endringer på investeringsbudsjettet: Ny post: 
Regional symjehall, prosjektkostnad kr 100 mill. vil bli tatt inn i budsjettet med kr 10 mill. i 2022. 
 



Post 1 Investering i administrasjonsbygg reduseres med kr 1 mill. pr. år (2019 -2022). Sum reduksjon 
kr 4 mill. i perioden. 
 

Post 30 Offentlige pålegg, reduseres med kr 2 mill. pr. år (2019 -2022). Sum reduksjon kr 8 mill. 
perioden. 
 

Verbalpkt. 
Seim gard -Når tilbudet på Seim gard vert avvikla må alternativ opplæringsarena verta forsøkt 
etablert. 

 

 
 

DISPOSISJONSFOND  Budsjett 

2019 

Budsjett 

2020 

Budsjett 

2021 

Budsjett 

2022 

1.1. 109 516 121 107 128 695 123 096 

Avsett disposisjonsfond 12 155 5 298 0 17 507 

Bruk av disposisjonsfond (KLP) -3 500 -3 500 -3 500 -3 500 

Bruk av disposisjonsfond    -7 724   

Endra framlegg Høgre 2 936 5 790 5 625 5 728 

31.12 121 107 128 695 123 096 142 830 

 

 
 



 
 



 



 
 

Framlegget fekk 1 røyst (K.Vågstøl-H) og fall 
 

 

Framlegg frå B.Vatnøy-Frp: 
FrP sine endringer på budsjettet til rådmannen for drift 2019, og perioden 2019 til 2022. Dette er 
også inn i Alver kommune, men dette kjenner vi til og har tatt høyde for. 
 
Som rådmannen sitt framlegg med følgende endringer: 

1. Ansettelses stopp – For å sikre at kommunene Meland, Radøy og Lindås samlet sett har rett 
antall ansatte for å gi de tjenester som er politisk vedtatt, innføres ansettelses stopp. Dette 
betyr at alle stillinger som blir ledige ikke automatisk skal lyses ut, men at disse skal 
godkjennes i formannskaps møtene i 2019. 
Forventet innsparinger 1.000.000,- til disposisjonsfondet, totalt 4.millioner 

2. Øke driftstilskuddet til Lindås Kirkelige fellesråd som omsøkt – økning 250.000,- Fra 
Disposisjonsfondet 

3. SFO gratis for særskilte fra 5 til 7 klasse, etter vedtak.  – økning 300.000 – Fra 
Disposisjonsfondet 

4. Båt indre Osterfjorden – Støtte til drift 97.500,- Fra Disposisjonsfondet 



 

 

Investeringer 
1. Barnehagen på Lindås bygges av private, altså tar denne ut. - 65. millioner 
2. Dele opp Alversund skule bygging, og den delen som ikkje har med skulen å gjøre som 

kulturhistoriske kostander. FrP ønsker å synliggjøre dette på budsjettet. 
3. Reduksjon administrasjonsbygg – 1 million pr år sum perioden 4 millioner 
4. Reduksjon offentlige pålegg reduksjon 2 mill pr år – 8 totalt i perioden. 
5. Auke vegstandard 2019 + 1,7 2020 +1,7 2021 +0,5 = auke 3.9 million i perioden. 

 

Framlegget fekk 2 røyster og fall (B.Vatnøy-Frp og N.Øvreås-Frp) 
 

Framlegg frå Krf/Ap/Sp/V ved N.Bognøy-Ap: 
Rådmannen sitt framlegg med følgjande endringar: 
7.Det vert gjeve eit driftstilskot til Lindås kyrkjelege fellesråd på 11 850 000 kr og 2 685 000 kr for å 
dekkje renter og avdrag på lånet for Kyrkja i Knarvik. 
 
Nytt punkt 9.Lindås kommune bidrar til oppretthalding av båtrute Indre Osterfjord ved å løyve kr. 97 
500 som årleg driftstilskot. Midla vert å ta frå disposisjonsfond. 
 
10.Lindås kommune løyver kr. 150.000,- til vidare arbeid med haldningsskapande arbeid, 
trafikksikring 2019 i Lindås og gjennom TSU. Midla vert å ta frå frafikksikringsfond. 
 
Pkt 9 i rådmannen sitt framlegg vert nytt punkt.11 
 
Framlegget vart vedteke mot 3 røyster (K.Vågstøl-H, B.Vatnøy-Frp og N.Øvreås-Frp) 
 

FO - 105/18  INNSTILLING: 
Rådmannen sitt framlegg med følgjande endringar: 

7.Det vert gjeve eit driftstilskot til Lindås kyrkjelege fellesråd på 11 850 000 kr og 2 685 000 kr for å 

dekkje renter og avdrag på lånet for Kyrkja i Knarvik. 

 

Nytt punkt 9.Lindås kommune bidrar til oppretthalding av båtrute Indre Osterfjord ved å løyve kr. 97 

500 som årleg driftstilskot. Midla vert å ta frå disposisjonsfond. 

 

10.Lindås kommune løyver kr. 150.000,- til vidare arbeid med haldningsskapande arbeid, 

trafikksikring 2019 i Lindås og gjennom TSU. Midla vert å ta frå frafikksikringsfond. 

 

Pkt 9 i rådmannen sitt framlegg vert nytt punkt.11 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

106/18: Søknadar om stønad frå Næringsfondet - haust 2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

 Føretak Investering Søknadssum Framlegg 

1 ABOA Tools AS 1.400.000 250.000 0 

2 Alver Hjort 750.000 350.000 0 

3 Asfaltpartner 165.000 50.000 0 

4 Bruvoll Gard 114.500 50.000 50.000 

5 Dyrkolbotn Holding AS 1.600.000 500.000 0 



6 Fenris Engineering 1.536.730 314.230 314.230 

7 Gravstellservice Stemland 150.000 50.000 50.000 

8 Knarvik Massasje Terapi 47.128 23.500 23.500 

9 Merkur. Matkroken Hjelmås 33.800 33.800 16.900 

10 Miljølaser AS 1.100.000 1.100.000 0 

11 Mikro Grønt AS 1.200.000 50.000 50.000 

12 Molvik Bigard 100.000 50.000 50.000 

13 Reklamehuset Produksjon as 250.000 250.000 0 

14 Vitartak AS 210.000 45.000 45.000 

15 Åtte Sanser 390.000 190.000 0 

 Sum 9.047.158. 3.306.530 599.630 
 

   

22.11.2018 FORMANNSKAPET 

K.Vågstøl-H stiller spørsmål om habilitet i søknad 13 Reklamehuset, formannskapet. Dette vart ikkje 
tatt opp til røysting då denne søknaden er sendt tilbake til administrasjonen. 
  
Framlegg frå B.Vatnøy-Frp: 
De søknadene som er innstilt med kr 0,- blir sendt tilbake til administrasjonen, for ei heilskapleg 
vurdering og ein bed administrasjonen ta kontakt med kvar enkelt søkjar. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
Rådmannen sitt framlegg: 
Søknad 4 - samrøystes vedteke. 
Søknad 6 - samrøystes vedteke. 
Søknad  7 - samrøystes vedteke 
Søknad  8 - samrøystes vedteke 
Søknad 9 - samrøystes vedteke 
Søknad 11 - samrøystes vedteke 
Søknad 12 - samrøystes vedteke 
Søknad 14 - samrøystes vedteke 
 

 

FO - 106/18  VEDTAK 
De søknadene som er innstilt med kr 0,- blir sendt tilbake til administrasjonen, for ei heilskapleg 

vurdering og ein bed administrasjonen ta kontakt med kvar enkelt søkjar. 

 

Søknad 4 - kr. 50.000,- 

Søknad 6 - kr. 314.230,- 

Søknad  7 - kr. 50.000,- 

Søknad  8 - kr. 23.500,- 

Søknad 9 - kr. 16.900,- 

Søknad 11 - kr. 50.000,- 

Søknad 12 - kr. 50.000,- 

Søknad 14 - kr. 45.000,- 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

107/18: Kommunal deltaking og finansiering til prosjektet LivOGLyst Hjelmås 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Lindås kommune støttar det 3-årige prosjektet LivOGLyst Hjelmås med kr 30.000 per år i 



prosjektperioden, totalt kr 90.000 
· Midlane blir henta frå næringsfondet 
· Kultursjef blir kommunen sin kontaktperson i prosjektet. 

   

22.11.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 107/18  VEDTAK: 
· Lindås kommune støttar det 3-årige prosjektet LivOGLyst Hjelmås med kr 30.000 per år i 

prosjektperioden, totalt kr 90.000 

· Midlane blir henta frå næringsfondet 

· Kultursjef blir kommunen sin kontaktperson i prosjektet. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

108/18: Romprogram - Hall Ostereidet 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak      
   

1. Formannskapet vedtar romprogram for ny hall på Ostereidet slik det ligg føre. 
2. Byggeprogram skal leggjast fram for kommunestyret til godkjenning.  

 

 14.11.2018 UNGDOMSRÅDET 

Orientering i saka v/Linn Hagen- Rådgjevar Drift eigendom. 
Lindås ungdomsråd (LUR) ynskjer å koma med ein uttalt i saka. 
LUR har frå tidleg i prosessen med hall på Ostereidet meldt inn behov for ungdomsklubb på 
Ostereidet.  
LUR har forståing for at økonomien i prosjektet ikkje no gjev rom for å realisera ein ungdomsklubb i 
samband med bygging av hallen.  
LUR ber ber kommunen likevel om å sjå på høve for å realisera ein ungdomsklubb i samband med 
prosjektet, til dømes ved å utnytta areal i det eksisterande idrettsbygget. 
 

UR - 036/18  UTTALE: 
Orientering i saka v/Linn Hagen- Rådgjevar Drift eigendom. 

Lindås ungdomsråd (LUR) ynskjer å koma med ein uttalt i saka. 

LUR har frå tidleg i prosessen med hall på Ostereidet meldt inn behov for ungdomsklubb på 

Ostereidet.  

LUR har forståing for at økonomien i prosjektet ikkje no gjev rom for å realisera ein ungdomsklubb i 

samband med bygging av hallen.  

LUR ber ber kommunen likevel om å sjå på høve for å realisera ein ungdomsklubb i samband med 

prosjektet, til dømes ved å utnytta areal i det eksisterande idrettsbygget. 

 

19.11.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Linn Hagen-rådgjevar Drift eigedom 
Merknad:  -Rådet ønsker ein lydskillevegg - mellom minimum ein av veggane som deler hallen, dette 
til barn/menneske med spesielle behov for skjerming.  Slik kan dei også bli skjerma frå dei andre 
elevane/brukarar av hallen. 
-Rådet ønsker også ei vurdring av å få inn eit areal som kan brukast som styrkerom for denne 
brukargruppa. 
 
Ellers ingen merknader, samrøystes. 
 



RMNF - 043/18  UTTALE: 
Merknad:  -Rådet ønsker ein lydskillevegg - mellom minimum ein av veggane som deler hallen, dette 

til barn/menneske med spesielle behov for skjerming.  Slik kan dei også bli skjerma frå dei andre 

elevane/brukarar av hallen. 

-Rådet ønsker også ei vurdring av å få inn eit areal som kan brukast som styrkerom for denne 

brukargruppa. 

 

20.11.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Linn Hagen-rådgjevar Drift eigedom 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 057/18  INNSTILLING: 
 
1.          Formannskapet vedtar romprogram for ny hall på Ostereidet slik det ligg føre. 

2.          Byggeprogram skal leggjast fram for kommunestyret til godkjenning.  

 

22.11.2018 Formannskapet 
Eigedomssjef Line Merete Valle orienterte. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 108/18  VEDTAK 
1.          Formannskapet vedtar romprogram for ny hall på Ostereidet slik det ligg føre. 

2.          Byggeprogram skal leggjast fram for kommunestyret til godkjenning.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

109/18: Rullering av handlingsplan for Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 

2016-2024 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtek følgjande justeringar i Kommunedelplan for idrett, aktivitet og friluftsliv 
2016-2024, handlingsplan 

· Punktet om årleg støtte til administrativ stilling i Lindås idrettsråd vert tatt ut då det pr i 
dag ikkje er ønskje frå idrettsrådet  om å delta i finansiering av ein slik stilling. 

· Tiltaket om årleg samhandlingskonferanse for idrett, oppvekst, Salto, Frivilligsentral, 
ungdomsklubber m fl har ikkje vore gjennomført. Foreslår at det utgår. Samhandling 
mellom dei ulike aktørane må avklarast som del av organiseringa av Alver kommune 

· Det er ikkje avsett midlar til å møte nye krav til gummigranulat i kunstgrasbane i samband 
med rehabilitering av Knarvik kunstgrasbane. Saka teke opp i samband med økonomiplan 
våren 2019. 

 
· Avsnitt 10 langtidsprogram – pkt 8, «11ar kunstgras Alversund», endres til «…val av 

plassering vert gjort i ny kommunedelplan for Knarvik-Alversund» 
 

 



   

   

14.11.2018 Ungdomsrådet 
Orientering v/Robert Lorang Hansen 
 

UR - 039/18  UTTALE: 
Ingen merknader.  

 

20.11.2018 Levekårsutvalet 
Framlegg frå Ø. Moldeklev-Frp: 
Rullering av kommunedelplan blir utsett til neste møte i Levekårsutvalet grunna ubesvarte spørsmål. 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 058/18  UTTALE: 
     Rullering av kommunedelplan blir utsett til neste møte i Levekårsutvalet grunna ubesvarte 

spørsmål. 

 

22.11.2018 Formannskapet 
Saka vert utsett. 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
FO - 109/18  VEDTAK: 
Saka er utsett.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

110/18: Serverings- og skjenkebevilling Knarvik kafe og Thai takeway AS 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
I medhald av serveringslova og alkohollova vert søknad om  serverings- og skjenkebevilling innvilga. 

 Løyvehavar:  Knarvik kafe og Thai takeaway as org. nr 919905638. 

 Dagleg leiar: Yngve Walaker f. 25.03.64, Litlevika 29, 5914 Isdalstø. 

 Styrar for skjenkebevillinga:  Yngve Walaker, 25.03.64 og avløysar for skjenkebevillinga er 
Anita Tepstad f. 02.04.67. 

 Åpningstid og skjenketid: måndag- torsdag kl.11.00 – 23.00, fredag og laurdag kl.11.00 – 
01.00, søndag kl.13.00 – 22.00. 

 Skjenkebevilling alkoholhaldig drikk gruppe 1 og 2. 

 Skjenkebevillinga gjeld til 30.09.2020. 

 Areal:  ca 70 kvm skjenke- og serveringsareal  og 35 sitjeplassar og  ca 40 kvm berre 
serveringsareal med  10 sitjeplassar. 

 Type verksemd:  Kafe/ konditori /selskapslokaler. 

 Verksemda må ha godkjenning av Mattilsynet. 

 Brannsikkerheitsmessige forhold må vere forsvarlege og i samsvar med brannforskriftene. 
 

Krav om tilstrekkeleg vakthald og tilfredsstillande opplegg for orden på området. 
Dokumentasjon for at arbeidstakarar er innmeldt i AA registeret og at det er teikna 
yrkesskadeforsikring for tilsette må ordnast innan ein månad etter oppstart. 
Løyvehavar har sjølv ansvar for til ei kvar tid å leggje fram opplysningar for kommunen som 
kan ha konsekvens for dei vilkår løyvet er gitt på. 

………………………… 



 

   

22.11.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 110/18  VEDTAK: 
I medhald av serveringslova og alkohollova vert søknad om  serverings- og skjenkebevilling innvilga. 

 Løyvehavar:  Knarvik kafe og Thai takeaway as org. nr 919905638. 

 Dagleg leiar: Yngve Walaker f. 25.03.64, Litlevika 29, 5914 Isdalstø. 

 Styrar for skjenkebevillinga:  Yngve Walaker, 25.03.64 og avløysar for skjenkebevillinga er 
Anita Tepstad f. 02.04.67. 

 Åpningstid og skjenketid: måndag- torsdag kl.11.00 – 23.00, fredag og laurdag kl.11.00 – 
01.00, søndag kl.13.00 – 22.00. 

 Skjenkebevilling alkoholhaldig drikk gruppe 1 og 2. 

 Skjenkebevillinga gjeld til 30.09.2020. 

 Areal:  ca 70 kvm skjenke- og serveringsareal  og 35 sitjeplassar og  ca 40 kvm berre 
serveringsareal med  10 sitjeplassar. 

 Type verksemd:  Kafe/ konditori /selskapslokaler. 

 Verksemda må ha godkjenning av Mattilsynet. 

 Brannsikkerheitsmessige forhold må vere forsvarlege og i samsvar med brannforskriftene. 
 

Krav om tilstrekkeleg vakthald og tilfredsstillande opplegg for orden på området. 
Dokumentasjon for at arbeidstakarar er innmeldt i AA registeret og at det er teikna 
yrkesskadeforsikring for tilsette må ordnast innan ein månad etter oppstart. 
Løyvehavar har sjølv ansvar for til ei kvar tid å leggje fram opplysningar for kommunen som 
kan ha konsekvens for dei vilkår løyvet er gitt på. 

………………………… 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

111/18: Krav om innløysing eller erstatning for bandlegging av fast eigedom – gnr. 188 bnr. 

633 i Lindås kommune.  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Kommunestyret i Lindås avslår Reklamehuset Eigedomsselskap ANS sitt krav av 9. september 
2018 om innløysing av gnr. 188 bnr. 633 i Lindås kommune.  

Kommunestyret i Lindås avslår Reklamehuset Eigedomsselskap ANS sitt krav av 9. september 
2018 om erstatning for bandlegging av gnr. 188 bnr. 633 i Lindås kommune.    

………………………… 

22.11.2018 Formannskapet 
K.Vågstøl stilde spørsmål om habilitet, grunna familieforhold, formannskapet gjorde samrøystes 
vedtak om at K.Vågstøl var inhabil i denne saka. Han deltok difor ikkje under handsaminga av saka. 
B.Vatnøy stilde spørsmål om habilitet, formannskapet gjorde samrøystes vedtak om at B.Vatnøy er 
habil i denne saka. 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 



FO - 111/18  INNSTILLING: 
Kommunestyret i Lindås avslår Reklamehuset Eigedomsselskap ANS sitt krav av 9. september 

2018 om innløysing av gnr. 188 bnr. 633 i Lindås kommune.  

Kommunestyret i Lindås avslår Reklamehuset Eigedomsselskap ANS sitt krav av 9. september 

2018 om erstatning for bandlegging av gnr. 188 bnr. 633 i Lindås kommune.    

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

112/18: Handsaming av forliksavtale knytt til innløysing av gbnr 188/406 Gjervik Ytre 

U.OFF. 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Lindås kommunestyre aksepterer/godkjenner fremforhandla forliksavtale i sak nr. 18-
080196SKJ-BERG/3 for Bergen tingrett, med det innhaldet som kjem fram i bilag 4.  

22.11.2018 Formannskapet 
Møtet er lukka under handsaming av denne saka jf.§ 18 og 23 i off.lova. 
Kommuneadvokat Eirik Schutz orienterte. 
 
Rådmanenn sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 112/18  INNSTILLING: 
Lindås kommunestyre aksepterer/godkjenner fremforhandla forliksavtale i sak nr. 18-080196SKJ-

BERG/3 for Bergen tingrett, med det innhaldet som kjem fram i bilag 4.   

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

113/18: Melding/orientering til formannskapet 22.11.2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 

 22.11.2018 FORMANNSKAPET 

 Veg Galteråsen ved ass.rådmann Hogne Haugsdal 

 Båtrute Osterfjorden   

 Investeringar ved eigedomssjef Line Merete Valle 

 Status Alver kommune ved rådmann Ørjan Raknes Forthun 
 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 113/18  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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